
Els actes amb motiu de la inaguració del Casal, 

ja han finalitzat,a 1 menys els matinaIs,Quan 

ja tothom es disoosava a anar a dinar,encetem 

el diàleg amb el senyor Bayer en el mateix bar 

del Casal.

La família 3ayer-Ros,propietàrià de l'immo

ble na 17 del carrer de Montsolis,ha estat qui 

ha lliurat la casa al servei dels avis.I això 

per què,senyor Bayer -li preguntem-?

"Tot es ben senzill.Aquesta casa restava bui* 

da quasibe tot 1 any,ja que nosaltres venim 

poc per aquí i,quan hi venim,ja disposem d'una 

altra casa per allotjar-nos.Donat que la casa 

es de tempa immemorial de la família,no volíem 

de cap manera vendre— la,sinó més aviat conser

var-la",ens respon el S r . Bayer.

l'Ien tres tant, anem quedant : u : sols en 1 'estat> 

ge del bar,i el S r . Bayer va posant fil a 1 'a- 

gulla:"Després ens vàrem assabentar que,al po- 

ale,hi havia necessitat d'aconseguir un edifi

ci on emplaçar un casal per als avis.Puix que

aquesta casa està ben situada,a 1eshores no va 

esser difícil arribar a un acord amb l'A jun

tament,al qual es fiaxaren tres condicions:que 

les despeses de les reformes anessin a càrrec 

d ell,que el jardí fos públic en benefici de •') 

tots els hila/ ien cs i que la casa estigués al 

servei dels avis,però que també pogués ésser 

utilitzada per altres entitats del poble,les 

quals condicions,crec,s'han acomplert a la per
f e c c i ó " ^

Sr. Bayer
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ot aprofitant l'avinantesa de la visita 

del Conseller adjunt a la Presidència de 

la Gen era 1 itat,Co11 i Alentorn,amb motiu - 

de la inauguració del "Casal dels Avis de Can 

Blat",no es Dodia deixar oassar Der alt aquesta 

oportunitat de parlar dels grans tenies d'actua

litat que afecten a Catalunya amb una persona 

instal·lada en el bell mig de la problemàtica..

Pregunta.Davant la carta de 1 'ex — president de 

la Gen era 1 itat,Dos ep Tarradellas,escrita després 

de l'assalt al Congrés de Diputats,des or és del 

"manifi esto",de la campanya d'armonització oue 

s ha endegat des de fladr id, a les hores quina és 

la vostra opinió de l'esmentada carta? ^
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